
Protokoll Styrelsemöte Järavallsvägen samfällighetsförening 

 

Tid: 29 mars 2017 

Plats: Sven Gunnarsson/60 

 

Närvarande:  Sven Gunnarsson, kassör. Ordförande för dagens möte 

                       Rose-Marie Widolf-Kron, ordförande 

                       Maud Carrander, sekreterare 

                       Anna-Karin Barnard 

                       Jacob Grimsberg 

                       Anna Idorn 

                       Nils Kullendorff 

 

Besiktning av samfällighetens gemensamma ytor. Flyttas fram till nästa möte. 

 

Ordförande förklarade mötet öppnat. 

 

Dagordningen godkändes med ändring att besiktning av gemensamma ytor flyttas fram till nästa möte. 

 

Styrelsen konstituerar sig.  

Rose-Marie Widoff-Kron, ordförande och Sven Gunnarsson, kassör är firmatecknare var och en för 
sig.  

 

Fastställande av mötesdagar 

26/4.           Rose-Marie/88 

31/5.            Maud/49 

23/8.           Anna/73 

11/10.           Anna-Carin/70 



29/11.          Jacob/66 

31/1 2018    Nils/72 

21/2.            Sven/60 

7/3.              Årsstämma 

 

Ekonomi. 

Inga förändringar. 

 

Torgdag 

22/4 mellan kl 9-12 

Inför torgdagen skickar Sven ut en förfrågan till medlemmarna ang betongfundamenten i garagen. Det 
har visat sig att i vissa garage är de dåliga. Eventuellt kommer det behövas extern hjälp för att åtgärda 
detta. Medlemmarna ombedes att undersöka sitt respektive garage och sedan återkoppla till Sven.  

 

På torgdagarna är det gemensamt arbete, med städning av eget område och därefter hjälper vi andra 
som önskar hjälp. 

 

Höstens torgdag är 30/9 mellan kl 9-12 

 

Inköp av ogräsmedel  

Undersökes om det finns behov. 

 

Övriga punkter 

Då det är många nyinflyttade med småbarn diskuterades om vi skulle ordna med en sandlåda (med 
lock) till ett torg, förslagsvis med placering där boulebanan finns idag och som inte utnyttjas fullt. 
Frågan tas upp med torgförmännen.  

 

Diskuterades behov av fler parkeringsplatser. Anna kontaktar kommunen Gata/Park, för att undersöka 
om det är möjligt att ta bort rabatterna i syfte att få mer utrymme. 

 

Häckklippning planeras till hösten. 



 

Kraftringen. På vissa ställen är det snålt med stenmjöl och det bör läggas ut mer. De bör åtgärda 
detta. Kontakt tas med Henrik, som är den som har haft kontakt med dem. 

 

Mötet avslutades. 

 

 

Maud Carrander.                                    Rose-Marie Widolf-Kron 

Sekreterare.                                            Ordförande 

 


